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Wolfs, Madeleine (M)

Van: Pierre Sijben (Prive)

Verzonden: zondag 14 januari 2018 20:38

Aan: Wolfs, Madeleine (M)

Onderwerp: Rondvraag commissie Ruimte, 17-1-18

Ik dien hierbij de volgende vragen in voor de rondvraag van de commissie Ruimte van 17 januari, met het 

verzoek aan het college om in de vergadering mondeling een antwoord te geven. 

 

P. Sijben 

 

Commissie Ruimte 17-1-18, rondvraag 

  

Natuurmonumenten gaat volgens een persbericht een meer afwisselend en natuurlijk Laurabos realiseren. 

In de erfpachtovereenkomst van de gemeente en Natuurmonumenten voor de Laurabossen staat: “Erfpachter 
verplicht zich de bos- en natuurterreinen te beheren conform een wederzijds 

goedgekeurd beheersplan en jaarlijks goed te keuren werkplannen. (...)” Gezien deze bepaling ligt het voor de 
hand dat Natuurmonumenten het plan voor de Laurabossen met de gemeente heeft besproken. 

  

Vragen. 

1. Heeft Natuurmonumenten het plan voor de veranderingen in de Laurabossen aan de gemeente voorgelegd 
of met de gemeente besproken? 

2. Natuurmonumenten zal een document hebben dat de veranderingen en de daarvoor noodzakelijke 
maatregelen beschrijft. Heeft de gemeente dat plan gekregen? Kan het plan voor de raad ter inzage worden 
gelegd? 

3. Als Natuurmonumenten en de gemeente over het plan gesproken hebben, is het waarschijnlijk dat ook 
gesproken is over de openstelling van de Laurabossen voor taurosrunderen. Dit te meer omdat dit onderwerp 
op 13 april 2016 ter sprake is gekomen in een vergadering van de stuurgroep Begrazingsbeheer Weert. Wat 
is hierover te melden?  

4. Als Natuurmonumenten het plan voor de veranderingen in de Laurabossen niet met de gemeente heeft 
besproken, wil het college dan bij Natuurmonumenten het plan opvragen en aan voor de raad ter inzage 
leggen? 

  

P. Sijben 

 

 


